
Styrelsemöte 1/3-11 kl 1830-21,00.

Närvarande: Ivan, Sam, Ingvar P, Per L, Gun och från valberedningen Lars E, Hans.

1. Valberedningen har som önskemål att styrelsen utser en ny orförande efter Sam 
som vill avgå.

2. Efter en del diskussioner om hur styrelsen ska utformas för att underlätta för 
ordförande blev det ett förslag om att utse en vice ordförande och en 
permanent sektreterare. Två namn föreslagna till vice ordförande och ett namn 
till sekreterare och dessa väljs på årsmötet.Styrelsen består då av 5 ordinarie 
och två suppleanter.

Sam omprövade sitt beslut efter påtryckningar och sitter kvar ett år till.

Ivan T går upp som ordinarie och Anette blir suppleant.

3. Diskussion om förslag om att sänka de fonderade medlen, styrelsen motsätter 
sig detta då det bara rör sig om någon hundralapp i månaden som den kan 
sänkas ,beslut får tas på årsmötet.

4. Styrelsen diskuterade även om att byta elbolag på gatubelysningen ev. att byta 
till lågenergilampor.

5. Disskusion om jourveckan då inte alla hushåll sköter sin vecka. Sam tar upp 
frågan med tillsyningsmännen.

6. För snöröjningen har vi inget avtal med Whirblads ,detta ska följas upp.

7. I undercentralen bör en del gamla bokföringspärmar kasseras dessa behöver 
bara sparas i 10 år. Per L kan tänka sig att göra detta.

8. Mattias, Clas och Sam kommer att fortsätta arbetet på undercentalen  så fort 
vädret tillåter.

Vid pennan Gun Hilén


